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Dotyczy : Wydawania koncesji na kopalnie żwiru 

 

Zarząd Województwa Lubuskiego, 

Stowarzyszenie Kalsko XXI wiek w imieniu mieszkańców  wyraziło swój niepokój i 

sprzeciw inwestycji jaką miałby być  kompleks żwirowni   w terenie sąsiądującym z 

ich miejscem zamieszkania, w sąsiedztwie jezior: Głebokie, Głeboczek, Żółwin, 

Rokitnińskie, Lubikowskie. Na posiedzeniu połączonych  Komisji Kultury, Edukacji  

Sportu i Turystyki i Komisji Klimatu przekazana została informacji, że nawet przy 

spełnieniu wszystkich wymogów jednocześnie nie zostanie wydana koncesja na 

wydobycie żwiru w 6 kopalniach. Ta sytuacja nieco uspakaja emocje ale są pytania 

na które proszę o odpowiedź: 

1. Czy będzie to zgoda i wydanie docelowo koncesji tylko  na 1-2 kopalnie   w 

obrębie planowanego kompleksu żwirowni? 

2. Czy po wyeksploatowaniu  1- 2  kopalń będą wydawane kolejne jeżeli 

przedsiębiorca zgłosi taką wolę spełniając proceduralne wymogi? 

3. Czy istnieje możliwość  prawna zobligowania przedsiębiorcy do 

zagospodarowania wyrobiska zgodnie z normami, które zabezpieczą  

środowisko? 

 

                                                                                     W oczekiwaniu na odpowiedź 

                                                                                     Radna Aleksandra Mrozek 


